



KUNGSGÅRDENS SK Org.nr 885500-3490, STYRELSEMÖTE 2022-06-01

NÄRVARANDE PÅ SPORTHALLEN: Peter Lexander, Anna Lindqvist, Gustav Lindberg, Robin Glöggler, Mattias Hansson, Lillemor Eriksson

NÄRVARANDE VIA TEAMS: Jonas Liw, Pär Törnhult

1) GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL. Det som är kvar att göra är:

* *Alla:* Rensa upp i garaget – försöka få till en "städ-dag"?

* *Alla:* Fundera på 100-års firandet 2023 – Annonsera i tid till alla medlemmar!

* *Gustav:* Måste göra klart allt med bidragen kring skidstugan.

* *Pär:* Göra manual till kritmaskinen, fortsätta jobbet med Gävle Triathlon, leta bidrag till robotgräsklipparna (Lillemor mailar kopia på fakturan när den kommer för att ha som underlag i ansökan).

Peter har fått offert på solceller (585 000 kr för 30 kw) men för att det ska vara lönsamt för KSK måste vi få bidrag och brist på tillgång gör att man inte kan få levererans förrän nästa år vilket gör att det inte är aktuellt nu.

Robotgräsklippare är inköpt och inkopplade och fungerar. Är ett måste att målen dras en bra bit bort från planen då dessa klipper en bit utanför planen. Bör försöka få till ett "hus" till dem för att skydda från bollar mm.

Mattias fortsätter jobba för att få till ansökan om bevattningssystem samt konstgräs på 7-manna. Robin hjälper till genom att ta in offerter på konstgräs.

Sten har inte tid att koppla in snabb-diskmaskinen på Sportan så Peter kollar med sin kontakt om han kan koppla in den samtidigt som han gör återstående eljobb i källaren på fristående längan samt laddställe för kritmaskinen. Mötet beslutar att delbetala källarjobbet som nu är klart. Firman som är där jobbar nu vidare med badrum, toaletter och handikapptoiletter på övervåningen i fristående längan.

2) EKONOMIN – Ser fortsatt stabilt ut, följer bra mot budget.

Då Anna annonserat för att hon vill kliva av sin roll som kassör innan nästa årsmöte har vi fått tag i en annan kassör som heter Malin Granlund och som kommer att väljas in tillfälligt av styrelsen fram tills nästa årsmöte. Anna kontaktar henne för information och överlämnande. Vi bjuder även in Malin till kommande styrelsemöten.

3) SKIDORNA – Ska hålla i "knatte-loppet" på nationaldagen i samarbete med företagarföreningen. Gustav går på möte med företagarna den 23/5 ang. nationaldagsfirandet. F13 har flyttat sitt sammandrag från den 5/6 till den 6/6 också och kommer att sälja fika på Sportvallen då!

4) FOTBOLLEN *Herr* – Har haft många skador. Spelat 7 seriematcher – 1 vinst, 1 oavgjord och 5 förluster. *Ungdomsfotbollen* – F07 var iväg på sin träningsresa till Spanien nu i slutet av maj och kommer hädanefter att jobba in sina pengar till en gemensam lagkassa med Järbo.

Föreningen har fått 3 mot 3 sammandrag söndag den 28 aug. Viktigt att alla hjälper till.

Saknar fortfarande stolpar och nät bakom målet mot järnvägen. Jonas och Robin tar tag i detta. Pär kontaktar vägverket om de kan sätta upp högre staket mot järnvägen.

Har fått kallelse från förbundet till ett möte för föreningens ungdomsansvarige den 15/6 kl. 18-19.30 på Folkets hus i Sandviken tillsammans med övriga föreningar i Sandvikens kommun. Utgångspunkten för mötet är:

- *Vill vi hjälpa varandra? Behöver vi varandra? Hur ska vi då samverka?*

Robin kollar med Daniel Ahlin om han fortfarande är intresserad av att vara ungdomsansvarig i föreningen och om han kan gå på det här mötet. Viktigt att någon går.

Mattias meddelar att SIF:s damer kanske kommer att vilja spela någon match på Sportvallen.

- 5) KANSLIET– Lillemor jobbar fortsatt oftast hemifrån.
- 6) SPORThALLEN/VALLEN – Dans till stereo hade sin sista dans 31/5 men önskar fortsätta igen till hösten.
PRO kommer inte längre att anordna danser på Sportan pga för dåligt intresse. De återkommer om det ändras.
Johan Hansson skänker begagnad tvättmaskin och tumlare till Sporthallen.
- 7) ÖVRIGT:
 - * Herrarna kommer att dra igång med inomhusbingo i höst (söndagar). Peter skickar in tillståndsansökan. Robin köper in det som behövs samt fixar vinstplan. Robin har fått ja av Johan Backe som utropare och han har lovat att göra reklam för vår inomhusbingo på bilbingona i sommar. Måste kolla igenom hur många bord och stolar vi har så att vi vet hur många man kan ta in på bingon.
 - * Har fått faktura från Nygren's el på den kabel som fattades till matchuret så det blev inte sponsring på den.
 - * Diskuterade behovet av en vaktmästare men vet inte hur vi ska finansiera det.
 - * Peter m.fl (Robin, Jonas, Mattias, Pär, Gustav) vill starta upp någon form av grupp som kan göra saker på Sportan när de själva kan, vill och har tid, som t.ex att ta tag i rusten av omkl.rummen på övervåningen i fristående längan då dessa av någon anledning ej blev med i offerten - det är bara våtutrymmen och toaletter samt nybyggnad av handikapptoalett som är med i den offert som vi fick bidrag för.
- 8) Nästa möte – 2022-06-20 kl. 18.30 via Teams. Lillemor bjuder även in vår nya kassör Malin Granlund
- 9) Mötet avslutades

Vid protokollet: Lillemor Eriksson